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l" Mieszkafcy osiedla Poludnie sq zaniepokojeni zagroieniem ze strony

kierowc6w przekraczaj4cych dopuszczaln4 prgdkodi na ulicy Gajowej.

Ostatnio doizlo do wypadku w rejonie skrzyzowania ulicy Wiejskiej z Gajowq.

Ta ulica Wezniektorych kierowcow jest traktowana jak obwodnica miasta i

bardzo czgsto przekraczaj 1znacz:tie dopuszczaln4 prgdkofd. Proszq o

doprowadzenie do montshu urqdzeh spowalnia.iqcych ruch pojazd6w oraz

wzmozon4 kontrolg stu2by ruchu drogowego Komendy Miejskiej Policji w

tym rejonie.
l, Mieszkalicy ulicy Wi4zowej prosz4 o zainstalowanie na ich ulicy prog6w

spowalniajqcych ruch pojazd6w. Lllica ta nie posiada chodnikdw, dlatego

wyjazd z posesji czy wyjricie piesrych na jezdnig jest stresujqce i
niebezpieczne dla zdrowia i 2ycia.

3. Utytkownicy ulicy Swietlanej prosz4 o jej remont- Dotychczasowe miejscowe

uzupelnienie ubytk6w i wybojow jest nieskutecane, dlatego koniecma jest

*y*i*u nawierzchni, przynajmniej na jej najbardziej zdegradowanych

odcinkach.
Mieszkat'rcy Michelina s4 zaniepokojeni trwaj4cq przebudowq alei Jana Pawta

II w zakresie zbyt matych rond na odcinku od ulicy Szkolnej do ulicy
Brzezinowej. Dtugie pojazdy cig2arowe i autobusy zrtvyczainie nie mieszcz4

sig na zbyt matym rondzie i powodujq jego degradacj q, a7ftgo przyktadem jest

przy zbiegu ulic Jana Pawla [I, Brzezinowej i Zachodniej. P6ki nie

budowano wszystkich 5 rond, jest jeszcze ozas na dostosowanie plan6w

ch do rzeczywigtych potrzeb uiytkownik6w drug.
ieszkaficy ulicy Rdzinowskiej ponownie narzekajq tta stan nawierzchni ich

ulicy, zwlasrczana zdegradowany odcinek w pobliZu wiazdu do ulicy
Torunskiej. Proszg w ich imieniu o naprawg tego odcinka.



6. W centrum miasta na ulicy Przedmiejskiej zapadl sig spory fragment chodnika
z kostki podbrukowej przy skwerku naprzeciwko placowki pocztowej. Proszq

o naprawg chodnika w fym miejscu.
7. Pani zamieszkala przy ulicy Piekarskiej

zwr6cita sig do mnie z pro$bq o pomoc w kwestii jej zadtuhenia lokalu, kt6ry
zajmuje od ponad 30 lat. Jej zadluienie na koniec listopada ?028r. Wynosilo
lqcznie 25,2"62 zl. ( dwadzie$cia pigi tysigcy dwiedcie szeSddziesiqt dwa zl.) Ta

schorowana kobieta o niskiej emeryfurze prosi prezydenta miasta o umorzenie
odsetek i deklaruje regularnq splatE naleznofci gl6wnej w ratach.
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